



建造業界諮詢大會

Construction Industry-wide Consultation Forum

發展局及建造業工人註冊管理局合辦

Co-organized by Development Bureau and Construction Workers Registration Authority

在2012年初，我們諮詢了業界持份者，包括商會、工會、發展商、公共機構、指明機構及工務部門等對《建造業工人註冊條例》（第583章）（《條例》）修訂建議的意見。

In early 2012, we consulted stakeholders including trade associations, labour unions, developers, public bodies, specified bodies, works departments, etc. on the proposed amendments to the Construction Workers Registration Ordinance (Cap. 583) (CWRO).

我們希望在進一步開展條例修訂工作前，舉辦一次業界諮詢大會，向所有持份者介紹各項修訂建議及上述諮詢期內收集並經整合的意見。歡迎出席及表達你的意見。

Prior to taking forward the legislative amendments, we would like to hold an industry-wide consultation forum to inform all stakeholders of the proposed amendments and consolidated views collected from the aforesaid consultations. You are welcome to join the forum and express your views.

擬議修訂包括 The proposed amendments cover –

- 整合《條例》附表1，包括以工種/技能分類、容許跨工種/技能工作及將工種歸類
Revamp of Schedule 1 of CWRO including categorization of trades / skills, allowing working across trades / skills and re-grouping trades
- 豁免緊急建造工作及小規模建造工作
Exemption of emergency construction works and small scale construction works
- 資深工人的註冊安排
Registration arrangements for senior workers
- 分期實施第二階段禁止條文
Staging implementation of Phase Two Prohibition provisions
- 為工人引入抗辯條文及加強執行《條例》的搜證工作
Enforcement and legal liability – to render a reasonable defence for workers and to strengthen the collection of evidence under CWRO

諮詢大會詳情 Details of the Consultation Forum

我們將舉辦4場諮詢大會，各場內容相同。

Four sessions with identical contents are to be held –

	日期 Date	時間 Time	地點 Venue	語言 Medium
第一場 Session 1	16.6.2012 (星期六) (Saturday)	上午九時半至十一時半 09:30 - 11:30	香港添馬添美道2號政府總部演講廳 Auditorium, Central Government Offices, 2 Tim Mei Avenue, Tamar, Hong Kong	廣東話 Cantonese
第二場 Session 2	16.6.2012 (星期六) (Saturday)	下午二時至四時 14:00 - 16:00		廣東話 Cantonese
第三場 Session 3	16.6.2012 (星期六) (Saturday)	下午七時至晚上九時 19:00 - 21:00		英語 English
第四場 Session 4	19.6.2012 (星期二) (Tuesday)	下午七時至晚上九時 19:00 - 21:00	九龍灣大業街44號地下建造業資訊中心演講室 Lecture Room, CIC Resource Centre, 44 Tai Yip Street., Kowloon Bay	廣東話 Cantonese

查詢 Enquiry

查詢請致電2871 5585 (辦公時間內) 或電郵info@cwra.org.hk
Tel: 2871 5585 (within office hours) or email: info@cwra.org.hk

